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Cross-section Plan A-A
橫截面圖橫截面圖%�%%�%

- Dotted line denotes the lowest residential floor. 
�	▪″為最低住宅樓層水平。

- The part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building is 5.11 metres to 5.30 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
�	毗連建築物的一ᑇ緊ಛ車⭌通道為香港主水平基準以上5.11米⊖5.30米。

- The part of Muk Tai Street adjacent to the building is 5.80 metres to 6.02 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
�	毗連建築物的一ᑇᓤᔪ街為香港主水平基準以上5.80米⊖6.02米。

- The part of driveway adjacent to Tower 1 is 5.75 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
�	毗連第1஡的一ᑇ車道為香港主水平基準以上5.75米。

height in metres above the Hong Kong Principal Datum (HKPD) 
香港主水平基準以上高度（米）

Key Plan 索௮圖索௮圖
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Cross-section Plan B-B
橫截面圖橫截面圖&�&&�&

height in metres above the Hong Kong Principal Datum (HKPD) 
香港主水平基準以上高度（米）

Key Plan 索௮圖索௮圖

- Dotted line denotes the lowest residential floor. 
�	▪″為最低住宅樓層水平。

- The part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building is 5.11 metres to 5.30 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
�	毗連建築物的一ᑇ緊ಛ車⭌通道為香港主水平基準以上5.11米⊖5.30米。

- The part of Muk Tai Street adjacent to the building is 5.80 metres to 6.02 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
�	毗連建築物的一ᑇᓤᔪ街為香港主水平基準以上5.80米⊖6.02米。
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Cross-section Plan C-C
橫截面圖橫截面圖'�''�'

Cross-section Plan D-D
橫截面圖橫截面圖(�((�(

height in metres above the  
Hong Kong Principal Datum (HKPD) 
香港主水平基準以上高度（米）

Key Plan 索௮圖索௮圖

- Dotted line denotes the lowest residential floor.
�	▪″為最低住宅樓層水平。

- The part of Yeung Fan Lane North adjacent to the building is 5.13 metres to 5.30 metres above the Hong Kong Principal 
Datum.

�	毗連建築物的一ᑇ༞଻ⴋ҃為香港主水平基準以上5.13米⊖5.30米。

- The part of Yuen Yeung Lane North adjacent to the building is 5.44 metres to 5.53 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.

�	毗連建築物的一ᑇ⯼ᔸⴋ҃為香港主水平基準以上5.44米⊖5.53米。

- The part of Yeung Fan Lane North adjacent to the building is 5.31 metres to 5.41 metres above the Hong Kong Principal 
Datum.

�	毗連建築物的一ᑇ༞଻ⴋ҃為香港主水平基準以上5.31米⊖5.41米。

- The part of Yuen Yeung Lane North adjacent to the building is 5.60 metres to 5.73 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.

�	毗連建築物的一ᑇ⯼ᔸⴋ҃為香港主水平基準以上5.60米⊖5.73米。
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Cross-section Plan E-E
橫截面圖橫截面圖)�))�)

Cross-section Plan F-F
橫截面圖橫截面圖*�**�* Key Plan 索௮圖索௮圖

height in metres above the  
Hong Kong Principal Datum (HKPD) 
香港主水平基準以上高度（米）

- Dotted line denotes the lowest residential floor.
�	▪″為最低住宅樓層水平。

- The part of Yuen Yeung Lane North adjacent to the building is 5.79 metres to 5.83 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.

�	毗連建築物的一ᑇ⯼ᔸⴋ҃為香港主水平基準以上5.79米⊖5.83米。

- The part of Yeung Fan Lane North adjacent to the building is 5.52 to 5.55 metres above the Hong Kong Principal 
Datum.

�	毗連建築物的一ᑇ༞଻ⴋ҃為香港主水平基準以上5.52⊖5.55米。

- The part of Yuen Yeung Lane North adjacent to the building is 5.83 metres to 5.85 metres above the Hong Kong 
Principal Datum.

�	毗連建築物的一ᑇ⯼ᔸⴋ҃為香港主水平基準以上5.83米⊖5.85米。

- The part of Yeung Fan Lane North adjacent to the building is 5.52 metres to 5.55 metres above the Hong Kong Principal 
Datum.

�	毗連建築物的一ᑇ༞଻ⴋ҃為香港主水平基準以上5.52米⊖5.55米。
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Cross-section Plan G-G
橫截面圖橫截面圖+�++�+ Key Plan 索௮圖索௮圖

- Dotted line denotes the lowest residential floor. 
�	▪″為最低住宅樓層水平。

- The part of Yuen Yeung Lane North adjacent to the building is 5.92 metres to 6.11 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
�	毗連建築物的一ᑇ⯼ᔸⴋ҃為香港主水平基準以上5.92米⊖6.11米。

- The part of Yeung Fan Lane North adjacent to the building is 5.61 metres to 5.94 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
�	毗連建築物的一ᑇ༞଻ⴋ҃為香港主水平基準以上5.61	米⊖5.94米。

- The part of driveway adjacent to Tower 1 is 3.92 metres above the Hong Kong Principal Datum. 
�	毗連第1஡的一ᑇ車道為香港主水平基準以上3.92米。

height in metres above the Hong Kong Principal Datum (HKPD) 
香港主水平基準以上高度（米）


